
П Р О Т О К О Л 

№57 

  
    От извънредно  заседание на Общински съвет -  Борован, проведено 
на 07.06.2019 год. от 15:00ч. в заседателната зала на Общински съвет - 

Борован. 

     На заседанието от 13 общински съветници присъстваха 9. 
 Заседанието откри и ръководи   Председателя на Общински съвет-

Борован-  Иван Костовски, като обяви кворум в залата в съответствие с 
чл.60, ал.1, 2 и 3 от Правилника  за организация и дейността на ОбС – 

Борован. 
 

 

 

   Заседанието на Общински съвет да се проведе при следния дневен ред: 
 

 

1.Организационни  
 

 Иван Костовски- Председателна ОбС Борован запозна общинските 
съветници с постъпил сигнал до Председателя на ОбС във връзка със 
имоти собственост на Община Борован. 
 

 Румен Геормезовски – общински съветник: Смятам,че е редно на 
заседанието да присъства и общинска администрация и тогава да взимаме 
каквото и да е решение. 
 

 Иван Костовски – Председател на ОбС: Кмета на общината има 
покана за извънредното заседание, както и поканата за днешното заседание  
е качена на сайта на общината. 

 

 Петър Цветковски – общински съветник: Предлагам да се създаде 
комисия от общински съветници  за оглед на общинските имоти, които да 
излязат с протокол от направената проверка. 
 

Предложението се подложи на гласуване при следния вот:   

 

Гласували:„за”-6 съветници, “против”-1  „въздържали се” – 2 

 

 По предложението  не беше взето решение. 
 

 



 

 

 Д-р Цезар Пенчев- общински съветник: Идеята беше   да се създаде 
тази комисия, която  само да установи дали е истина твърдението в 
сигнала. 
 

 

 

След изчерпване на дневния ред в 15:15 часа  Председателя на 
Общински съвет - Борован  закри заседанието. 

 

 

 

 

 

        Председател 

       На Общински съвет- Борован: 
              /Ив.Костовски/ 
       

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 


